



中國香港草地滾球總會

Lawn Bowls Association of Hong Kong, China

Minutes of the Council of Management Meeting

管理委員會會議記錄

Date: 28 Jul 2025 日期：二零二五年七月二十八日
Time: 7:00 p.m. 時間：下午七時正
Venue: KCC 地點：九龍木球會

Councilors in attendance 出席委員

Acting President	Claudius Lam	Councilor	Kung Chiu Man
Vice President	Heron Lau	Councilor	Michelle Chung
Vice President	Timmy Kwong		
Vice President	Sanie Ng		
Vice President	Cyril Leung		
Hon. Secretary	David Leung		
Asst. Hon. Secretary	Sandy Sit		
Hon. Treasurer	Roderic Yeung		
Councilor	Edward Pang		

Members In Attendance 出席會員

ABC	Mr. Ricky Leung	SBIA	Ms. Pat Cheung*
AWASG	Mr. Ha Yung Kuen	SBSC	Ms. Anny Yu*
AYFP	Ms. Nancy Choi*	TMSA	Mr. Kung Chiu Man*
BFC	Mr. Andy Hui	TPLBC	Mr. Patrick Lo
CCC	Mr. Nelson Wan	TVLBC	Mr. Victor Chow
CdeR	Mr. Raymond Ho	ULBSC	Mr. Top Wong
CELBC	Mr. Buck Wong	USRC	Mr. Allen Cheng
CLBC	Ms. Connie Wong	VLBC	Mr. Tony Yiu
CSD	Mr. Lau Mang Ying*	WISC	Mr. Tommy Fung
ELBC	Mr. Eric To*	YLLBC	Mr. Eddie Tang
FC	Mr. Wilson Poon		
GBLBC	Mr. Danny Lo		
GLBC	Mr. Aaron Man		
HBC	Ms. Sandy Lau*		
HKE	Mr. Andy Lau		
HKFC	Mr. Wagner Chan		
HKPBC	Mr. Jimmy Tsang*		
HKSAP	Mr. Alex Ng		
IRC	Mr. Benson Fung		
KBGC	Mr. Chan Ho Yin		
KCC	Ms. Sanie Ng*		
KFLBC	Mr. Chiu Wang		
LBTC	Mr. Jacky Wong		
LCN	Lena Lau		
PDLBC	Mr. Simon Yau		

Official In Attendance 列席職員

Staff	Shirley Sin
Staff	Katrina Lam
Staff	Hailey Law

*To represent convenors in attending the Council of Management Meeting.

1 ACCEPTANCE OF PREVIOUS MINUTES

Having been circulated to all members of the Council of Management, the minutes of the council meeting held on 9th June, 2025 were taken as read, confirmed, and approved.

2 MATTERS ARISING

NIL.

3 CORRESPONDENCE

- 31 SBIA would hold SBIA OPEN 2025 from 8th to 9th November, 2025. There being no objection from councilors, the above competition was approved.

4 TREASURER'S REPORT

- 41 The Hon. Treasurer reported only few clubs with overdue payments exceeding 1 months, thanks to the cooperation of the clubs.
- 42 The Hon. Treasurer reminded all clubs to email bank deposit slips with the club's name to LBA after payments.

5 NATIONAL LEAGUE

VP (National League) reported the following:

5.1 Premier League 2025

Panel rulings:

- Deduct GLBC-A two points for a player wearing improper footwear in W0742.
- Deduct HKPBC-C one point for late verify in W0765
- Deduct KCC-E two points for insufficient player leading to game postponed in M07103
- Deduct TKOBC-A one point for late verify in M08011
- Deduct PDLBC-A one point for late verify in M09072
- Deduct SBIA-B four points for two players playing the second game (W2574) in the same fixture week. Shots of the defaulting teams were adjusted.

5.2 Triples League 2025

213 entries (132 men and 80 women) entries were received.

The fixture v7 was issued.

All clubs using public venues should submit their application and complete the payment before 31 Jul. Late submission might not be handled by LCSD.

53 YDT request to use TP in Triples League; VP in Premier League

YDT plans to use TP in Triples League and VP in Premier League. There being no objection, the request was approved.

54 ELBC request to change the home green to TCS

Due to the rejection of ELBC requesting ALC as home, they applied using TCS starting Triples League 2025. The League panel supported the application.

Now four clubs (BFC, ULBSC, AYFP, ELBC) use TCS as home. The quote is 10 sides. In Triples League 2025, 12 sides were entered by these clubs. These 4 clubs have registered a total of 8 sides in the Premier League 2025.

55 TKNA request to use TCS in Premier League; TPWP in Triples League

In the process of applying for new club TKNA requested to use TCS for the Premier League and TPWP for the Triples League as their home greens.

VP(Technical) reminded TKNA to submit their club application form to LBA in time for confirmation.

56 Names in the scorecards and result capture software

To prevent miscommunications and misunderstandings, please use only English names specifically your ID name or the name you applied with.

57 Short of player in the mid-game

League panel proposed a new bye-law 2.20, If a team cannot keep the minimum number of players during a match and the game has to postpone, 2 points will be deducted for each team.

Bye-law 2.12.f. During the middle of the game, when one team is less than the minimum number of players, one player is allowed to move from a full team to make up the team to continue the game.

There being no objection, the proposal is effective.

6 NATIONAL COMPETITION

VP (National Championship) reported the following:

61 Completed Events

2025 National Championship Finals Day - Summer

The event was completed successfully at IRC on 13 July, 2025 (Sun). Thank you IRC for the warm hospitality. Results were tabled.

Reunification cup

It was completed on 1 July 2025 (Tuesday). Thank you to CCC, HKCC, HKFC, and IRC for supporting the event and providing venue.

Hong Kong International Bowls Classic 2025 Singles Qualifying

Day 1 of 2025 Classic Singles Qualifying was completed. Day 2 would be on 2 August, 2025 (Sat). Results were pending.

62 Upcoming Events

2025 National Championship Finals Day – Winter

Invitation email had been sent on 15 July, 2025 (Tue) and if your club, please return email on or before Monday, 1st September, 2025.

National Day Cup 2025

The event would be held between 28 September, 2025 and 1 October, 2025 and venue would be in Kowloon side.

7 **DEVELOPMENT**

VP (Development) reported the following:

YDT player Bianca Szeto won the girls singles title and Quenton Ip progressed to quarter final at the 2025 Junior Golden Nugget in Australia.

The finals of Under 25 Age Group Lawn Bowls Championship would take place at TCS this Saturday. Thank you HKFC allowing LBA to use their indoor facility on 27 July as a fall-back venue due to typhoon.

Under 25 Indoor Pairs Competition 2025 was open for entry this week. The event would hold on 10th August and 17th August.

8 **TECHNICAL**

VP (Technical) reported the following:

Four players passed the umpire written examination. The green examination would take place next month.

9 **INTERNATIONAL**

VP (International) reported the following:

The Hong Kong, China team won a gold and a silver medal at the Lion City Cup. Nixon Man was also presented the Most Valued Player award.

The team of 14 players would travel to Glasgow for training camp from 16th August to 25th August, 2025.

10 DISCIPLINARY PANEL

The first case was a complaint from public. A resident walking by Kai Tak Bowling Greens with his daughter reported that players were using foul language to insult each other during the competition. This case had already been ruled on. The VP (Technical) reminded the players about their conduct and manner during the games, emphasizing that they represent not only their club but also the LBA and the sport of lawn bowls.

The second case was a complaint from a young player's parent. A young player wore the wrong shoes for competition, which was already been ruled. Besides, parent complained the young player was continued to scold and bullied by players from the opposite team during the competition. This matter is still handling by the Discipline Panel. VP(Technical) reminded all clubs to advise their members against provoking complaints, as lawn bowls is meant to be a leisure game.

11 HONG KONG INTERNATIONAL BOWLS CLASSIC 2025

Before the change of venue for the World Cup, LBA had already invited international teams. As a result, there are a few sponsored teams for Classic 2025 this year.

12 ANY OTHER BUSINESS

12.1 Convenor suggested establishing a winter schedule for next year's league competition due to concerns about the late ending of matches at night, which raises safety and traffic issues. This suggestion would be discussed on next meeting.

13 DATE OF NEXT MEETING

The next meeting of the Council of Management would be held on Monday, 15th September 2025 at 7:00 p.m. at CCC.

Forthcoming Meetings in 2025-2026

Date	Venue
15 Sep 2025	CCC
27 Oct 2025	IRC
15 Dec 2025	CdeR
2 Feb 2026	HKFC

1 通過上次會議記錄

二零二五年六月九日管理委員會會議的會議記錄已經發送予所有會員審閱並正式獲確認通過。

2 前議事項

沒有。

3 來信

31 SBIA 將於 2025 年 11 月 8 日至 9 日舉辦 SBIA OPEN 2025。經會議成員無異議，該項比賽已獲批准。

4 司庫報告

41 義務司庫表示只有少數屬會的逾期付款超過一個月，感謝各屬會的合作。

42 義務司庫提醒所有屬會在交易後將收據通過電郵發送至總會，並附上屬會名稱。

5 聯賽報告

副會長（聯賽）報告如下：

5.1 超級聯賽2025

小組裁決及處分如下：

在W0742賽事中，GLBC-A因一名球員未有穿著合適的球鞋，扣掉兩分。

在W0765賽事中，HKPBC-C因遲驗證比賽結果，扣掉一分。

KCC-E因球員人數不足導致 M07103 的比賽延期，扣掉兩分。

在 M08011賽事中，TKOBC-A因遲驗證比賽結果，扣掉一分。

在 M09072賽事中，PDLBC-A因遲驗證比賽結果，扣掉一分。

SBIA-B因有兩名球員在同一賽周參加第二場比賽（W2574），扣掉四分。

違規隊伍的得分已調整。

5.2 三人聯賽2025

213 份報名（132 男子和 80 女子）。

已發佈比賽安排 v7。

所有租用公共場地的屬會需在 7 月 31 日之前提交申請並完成付款。遲交申請可能不會被 LCSD 處理。

53 青少年發展隊申請在三人聯賽中使用 TP；在超級聯賽中使用VP

青少年發展隊申請在三人聯賽中使用 TP；在超級聯賽中使用VP。由於無人反對，請求獲得批准。

54 耆英草地滾球會要求將主場球場改為TCS

因耆英草地滾球會申請 ALC 作為主場被拒絕，他們申請在三人聯賽 2025開始使用 TCS。聯賽小組支持該申請。

目前四支隊伍（BFC、ULBSC、AYFP、ELBC）使用 TCS 作為主場。名額為 10 支。在三人聯賽 2025 中，這些屬會報名了 12 支隊伍。這四個屬會在超級聯賽 2025 中共註冊了 8 支隊伍。

55 大埔東莞同鄉會申請在超級聯賽中使用 TCS；在三人聯賽中使用 TPWP

正準備申請為新屬會的大埔東莞同鄉會申請在超級聯賽中使用 TCS，在三人聯賽中使用 TPWP 作為他們的主場。

副會長（技術）提醒大埔東莞同鄉會需提交屬會申請表以供總會確認。

56 分卡及報分系統上的名字

為了避免出現誤會，球員在分卡及報分系統上，請使用身份證上的英文姓名或申請時使用的英文名字。

57 球員人數不足問題

聯賽小組提出了新的附例 2.20：如果一支隊伍在比賽中無法保持最少的球員數量，並且比賽必須延期，則每支隊伍將扣除 2 分。

附例 2.12.f：在比賽進行過程中，當一支隊伍的球員少於最少要求時，允許一名來自滿員隊伍的球員轉移，幫助該隊繼續比賽。

經無異議，該提議已生效。

6 本地賽事報告

副會長（公開賽）報告如下：

61 已完結的賽事

2025年本地公開賽決賽日(夏季)

比賽已於 2025 年 7 月 13 日（星期日）在 IRC 成功舉行。感謝 IRC 的熱情款待。結果已列出。

回歸盃

比賽已於 2025 年 7 月 1 日（星期二）在港島區順利舉行。感謝 CCC、HKCC、HKFC 和 IRC 支持該活動並提供場地。

香港國際草地滾球精英賽2025單打資格賽

香港國際草地滾球精英賽2025單打資格賽第一天已完成。第二天將於 2025 年 8 月 2 日（星期六）舉行。結果待定。

62 即將舉行的賽事

2025年本地公開賽決賽日(冬季)

比賽邀請電郵已於 2025 年 7 月 15 日（星期二）發送，如屬會有意報名參加，請在 2025 年 9 月 1 日（星期一）之前回覆電郵。

國慶盃2025

比賽定於 2025 年 9 月 28 日至 10 月 1 日在九龍區舉行。

7 發展項目

副會長（發展）報告如下：

青少年發展隊球員司徒善兒在澳洲舉行的 2025 Junior Golden Nugget 比賽中獲得女子單打冠軍，葉家晴進入了四強決賽。

25 歲以下青少年草地滾球分齡賽 2025 決賽將於本星期六在東昌街體育館舉行，感謝 HKFC 允許我們在 7 月 27 日使用他們的室內設施作為備用場地。

25 歲以下青少年室內雙人草地滾球賽 2025 已開放報名，比賽日期為 2025 年 8 月 10 日及 8 月 17 日。

8 技術項目

副會長（技術）報告如下：

四名學員通過了草地滾球裁判筆試。實習試將於下個月進行。

9 國際賽事

副會長（國際）報告如下：

中國香港隊在獅城盃中獲得一金一銀的成績。文博聰獲得最有價值球員獎。

14 名球員將於 2025 年 8 月 16 日至 25 日前往蘇格蘭格拉斯哥進行訓練。

10 紀律小組

第一宗案件是由公眾提出的投訴。一位市民與女兒在啟德草地滾球場旁觀看比賽時，投訴選手在比賽中使用粗魯的語言互相侮辱。該案件已做出裁定。副會長（技術）提醒球員注意在比賽中的行為和舉止，強調他們不僅代表自己的屬會，還代表中國香港草地滾球總會和草地滾球運動。

第二宗案件是由年輕球員的家長提出的投訴。事源因一名年輕球員在比賽中穿著不合適的球鞋，該屬會已被處分。此外，家長投訴該年輕球員在比賽中持續受到對方隊伍球員的辱罵和欺凌。此事仍在紀律小組處理中。副會長（技術）提醒所有屬會，應提醒他們的成員不要鼓吹投訴，因草地滾球是一項休閒遊戲，一切爭執可以避免的。

11 二零二五年國際草地滾球精英賽

由於在世界盃場地變更之前，總會已經邀請了國際隊伍來港參賽。因此，今年的國際草地滾球精英賽會較少贊助隊伍。

12 其他事項

12.1 召集人建議明年的聯賽建立冬季時間表，由於擔心夜間的比賽結束太晚，會引發安全和交通問題。該建議將在下次會議中討論。

13 下次開會日期

下次會議將於二零二五年九月十五日（星期一）晚上七時正假紀利華木球會舉行。

13.1 2025-2026 年會議時間表

日期	地點
2025年9月15日	紀利華木球會
2025年10月27日	印度遊樂會
2025年12月15日	西洋波會
2026年2月2日	香港足球會